
 

 
 

 
Finanšu komitejas sēdes  

protokols Nr. 2 
 

Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā         2025. gada 22. janvārī 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 9.00. 

Sēde atklāta: plkst. 9.50. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 14. jūnija 
reglamenta Nr. 2 “Ādažu novada pašvaldības darba reglaments” noteiktajā kārtībā.  

Sēdi vada: Karīna Miķelsone (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vadītāja Jevgēnija Sviridenkova. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 14 deputāti:  

komitejas locekļi: 

Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa 
(JKP) (no plkst. 10.38 līdz plkst. 12.05 piedalās klātienē, no plkst. 12.50 piedalās attālināti, 
izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, sēdi atstāj plkst. 15.00), Genovefa 
Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP) (no plkst. 9.50 līdz plkst. 16.38 
piedalās klātienē, no plkst. 16.38 piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences 
sarunu rīku, sēdi atstāj plkst. 16.40), Kristīne Lakševica (LRA), Jānis Leja (S), Gatis Miglāns 
(LZS) (piedalās attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku, veselības 
stāvokļa dēļ), Liāna Pumpure (LRA), Raivis Pauls (LZS), Jānis Vaivads (LZP). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ): Arnis Rozītis (LRA) (atvaļinājumā). 

Komitejas sēdē piedalās: 

pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja Diāna 
Čūriška, Juridiskās un iepirkumu nodaļas vadītājas vietniece Ilona Gotharde, Izglītības un 
jaunatnes nodaļas vadītāja Aija Kalvāne, Juridiskās un iepirkumu nodaļas vadītāja Everita 
Kāpa, Finanšu nodaļas vadītāja Sarmīte Mūze, Attīstības un projektu nodaļas vadītāja Inga 
Pērkone, Attīstības un projektu nodaļas tehniskā projektu vadītāja Iluta Plikgalve, pašvaldības 
izpilddirektors Guntis Porietis, Personālā nodaļas vadītāja Laila Raiskuma, pašvaldības 
izpilddirektora vietniece Inga Reķe, Juridiskās un iepirkumu nodaļas vecākā juriste Rita 
Rossoha-Sadoviča, Attīstības un projektu nodaļas vecākā eksperte Santa Ruģēna, Attīstības un 
projektu nodaļas vecākā eksperte Ilze Vanka-Krilovska. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktors Lauris Bernāns, SIA “Ādažu 
ūdens” valdes loceklis Aivars Dundurs, pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
Vides pārvaldības nodaļas vides aizsardzības inspektors Raimonds Garenčiks, pašvaldības 
aģentūras “Carnikavas komunālserviss” Energosaimniecības nodaļas vadītājs Ivars Jankovskis, 
SIA “Ādažu ūdens” tehniskais direktors Jānis Neilands, Ādažu novada kultūras centra 
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Carnikavas novadpētniecības centra vadītāja Olga Rinkus, pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” Vides pārvaldības nodaļas vadītājs Edgars Sliede, biedrības “Gaujas 
ilgtspējīgas attīstības biedrība” valdes priekšsēdētājs Ainārs Šteins, Ādažu Bērnu un jaunatnes 
sporta skolas direktore Dagnija Zilberte, Ādažu novada kultūras centra Carnikavas 
novadpētniecības centra Tūrisma informācijas centra vecākā speciāliste tūrisma jautājumos 
Ruta Zunde. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas šā gada 22. janvāra sēdes darba kārtības apstiprināšanu. 

2. Par centralizēto notekūdeņu attīrīšanas iespēju paplašināšanu Kalngalē. 

3. Informatīvs ziņojums par licencēto makšķerēšanu Gaujā  2024. gadā. 

4. Par pašvaldības līdzfinansējumu  privātajām pirmsskolas izglītības iestādēm un bērnu 
uzraudzības pakalpojuma sniedzējiem 2025. gadā. 

5. Par viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada pašvaldības izglītības 
iestādēs no 2025. gada 1. janvāra. 

6. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu. 

7. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. janvāra lēmumā Nr. 38 
“Par SIA “Garkalnes ūdens” reorganizāciju. 

8. Par nomas un pakalpojumu maksu Ādažu pirmsskolas izglītības iestādē “Strautiņš”. 

9. Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda atgūšanu no mantojuma masas. 

10. Par Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra lēmuma Nr. 509 “Par 
nekustamā īpašuma nodokļa parāda dzēšanu SIA “ETES”” atcelšanu. 

11. Par izmaiņām pašvaldības Centrālās pārvaldes Grāmatvedības nodaļas struktūrā. 

12. Par nolikuma “Konkursa “Sabiedrība ar dvēseli 2025” nolikums” projektu. 

13. Par pašvaldības piekrišanu SIA “Sunstar Group” slēgt apakšnomas līgumu ar  SIA “Optiv”. 

14. Par nolikuma “Konkursa “Ādažu novada remigrantu atbalsta konkurss 2025” nolikums” 
projektu. 

15. Par nolikuma “Konkursa “Ādažu novada jauno uzņēmēju atbalsta konkurss 2025” 
nolikums” projektu. 

16. Par projekta pieteikuma “Infrastruktūras uzlabošana uzņēmējdarbības attīstībai Ādažos, 2. 
un 3. kārta” sagatavošanu. 

17. Informatīvs ziņojums par projekta Nr. 3.3.1.0/17/I/025 “Uzņēmējdarbības attīstībai 
nepieciešamās infrastruktūras attīstība Carnikavas pagasta Garciemā” uzraudzību. 

18. Par pašvaldības zemes īpašuma Jaunkūlu ielā 19, Ādažos atsavināšanu. 

19. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 28. novembra lēmumā Nr. 
475 “Par dalību pasākuma “Atkritumu dalītā vākšana” projektu iesniegumu otrajā atlases 
kārtā”. 

20. Par pašvaldības 2024. gada budžeta grozījumiem. 

21. Informatīvs ziņojums par pašvaldības budžeta izpildi par 2024. gadu. 

22. Informatīvs ziņojums par atskaiti par darbu ar sporta federācijām 2024. gadā. 
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23. Informatīvs ziņojums par darbību Pierīgas tūrisma asociācijā un Vidzemes tūrisma 
asociācijā. 

24. Informatīvais ziņojums par biedrības “Jūras Zeme” darbību 2024. gada 2. pusgadā. 

25. Informatīvs ziņojums par energoresursu patēriņa analīzi 2024. gadā. 

26. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss”  auditu 
“Pašvaldības teritorijas, ceļu un nekustamā īpašuma apsaimniekošana” 

27. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” budžeta 
izpildi 2024. gadā 

28. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. gada 
darbu rezultātiem. 

29. Informatīvs ziņojums par ēku pārvaldīšanu 2024. gadā. 

30. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” vidēja 
termiņa darbības stratēģijas izpildi 2024. gadā. 

31. Informatīvs ziņojums par Mobilitātes punkta infrastruktūras izveidošanu Rīgas metropoles 
areālā – “Carnikava”. 

1. Par Finanšu komitejas šā gada 22. janvāra sēdes darba kārtības apstiprināšanu 
(Karīna Miķelsone (LRA)) 

Ierosina papildināt darba kārtību ar 18. jautājumu “Par pašvaldības zemes īpašuma Jaunkūlu 
ielā 19, Ādažos atsavināšanu”, 19. jautājumu “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības 
domes 2024. gada 28. novembra lēmumā Nr. 475 “Par dalību pasākuma “Atkritumu dalītā 
vākšana” projektu iesniegumu otrajā atlases kārtā”, mainot pārējo jautājumu numerāciju, un 31. 
jautājumu “Informatīvs ziņojums par Mobilitātes punkta infrastruktūras izveidošanu Rīgas 
metropoles areālā – “Carnikava””.  

Ierosina apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 22. janvāra sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Apstiprināt Finanšu komitejas šā gada 22. janvāra sēdes darba kārtību. 

2. Par centralizēto notekūdeņu attīrīšanas iespēju paplašināšanu Kalngalē 
(Aivars Dundurs) 

Ziņo par centralizēto notekūdeņu attīrīšanas ietaišu (turpmāk – NAI) paplašināšanu Kalngalē. 
Informē, ka SIA “Ādažu ūdens” veica tehniski ekonomisko novērtējumu iespējamiem 
risinājumiem, lai nodrošinātu notekūdeņu pieņemšanu un attīrīšanu gan no Kalngales un 
Garciema ciemos ekspluatācijā nodotajiem objektiem, gan arī no turpmāk attīstāmajiem 
objektiem, paredzot 3 iespējamos risinājumus:  

1) Kalngales NAI pārbūve saskaņā ar izstrādāto būvprojektu, īstenojot 1. kārtu, ar jaudas 
palielinājumu līdz 150 m3/dnn;  

2) Kalngales NAI kapacitātes neliela palielināšana (par 50 m3/dnn objektu “Domas” un 
“Langaskrasti 2” apkalpošanai) un kanalizācijas spiedvada izbūve līdz savienojumam 
ar izbūves procesā esošiem kanalizācijas tīkliem notekūdeņu novadīšanai attīrīšanai 
Ādažu pilsētas NAI pārējo attīstāmo objektu nodrošināšanai. Spiedvads būvējams pa 
pašvaldības īpašumā esošo Garciema ceļu, posmā no Ataru ceļa līdz Ūbeļu ielai, vai no 
Ataru ceļa līdz Langas upes kanālam; 

3) Kalngales NAI pagaidu saglabāšana bez izmaiņām, Kalngales ciema esošo objektu 
apkalpošanai, un kanalizācijas spiedvada izbūve līdz Ādažu pilsētas NAI (Eimuru 
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pļavās attīstāmo visu objektu apkalpošanai) no Ataru ceļa, pa Garciema ceļu un Ūbeļu 
ielu, līdz krustojumam ar Langaskrastu ielu un 2 pieņemošām sūkņu stacijām. 

Informē, ka ir sagatavots lēmumprojekts, kas atbalsta centralizēto notekūdeņu attīrīšanas 
sistēmas paplašināšanu Kalngalē, veicot kanalizācijas spiedvada izbūvi no Ataru ceļa līdz 
Langaskrastu ielai (3. variants). 

A. DUNDURS, J. NEILANDS, K. MIĶELSONE, J. LEJA, I. KRASTIŅŠ, A. DENIŅA, V. 
BULĀNS debatē par: 

1. piedāvātajiem trīs risinājumiem un labākā risinājuma izvēli: 

A. DUNDURS informē, ka risinājumu prezentācija un tehniski-ekonomiskais 
pamatojums (turpmāk – TEP) tika izskatīti Attīstības komitejas 2024. gada 11. 
decembra sēdē. SIA “Ādažu ūdens” ir gatava uzsākt projekta realizāciju. Informē, ka šā 
gada 21. janvārī ir saņemta Centrālās finanšu un līgumu aģentūras (turpmāk – CFLA) 
vēstule, kurā ir noteikts, ka CFLA apstiprina Ādažu notekūdeņu attīrīšanas ietaišu 
(turpmāk – NAI) rekonstrukcijas projektu, piešķirot līdzfinansējumu 65 % apmērā. 

J. NEILANDS informē, ka 3. variants ir labākais ilgtermiņā un ar labvēlīgu ietekmi uz 
vidi. Vērš uzmanību, ka Langas upē ir mainīgs tecējums un pašreiz netiek ievērots ūdeņu 
samaisīšanas koeficients, ko 3. variants atrisinās. Pauž viedokli, ka projekta īstenošanas 
termiņš 13 – 16 mēnešos (problēmas risināšana) ir sapratīgs termiņš; 

2. ietekmi uz tarifiem: 

A. DUNDURS informē, ka ir uzsākta projektēšana un pašreiz nevar precīzi pateikt 
projekta ietekmi uz tarifiem. Vērš uzmanību, ka tarifus saskaņo Sabiedrisko 
pakalpojumu regulēšanas komisija. Pauž viedokli, ka tarifu varēs aprēķināt 2025. gada 
beigās, un tas būs arī atkarīgs no finansējuma apjoma; 

J. NEILANDS informē, ka projekta īstenošanas rezultātā Kalngalei tiks nodrošināta 
nepieciešama NAI jauda. Vērš uzmanību, ka teritorijas attīstītāja plānos bija noteikts, 
ka pieslēgums centrālajai kanalizācijai mājsaimniecības tiks nodrošināts 2020. gadā, ko 
attīstītājs neizdarīja un pašvaldībai šī situācija tagad ir jārisina. Īstenojot projektu, varēs 
pieslēgt 40 mājsaimniecības, nodrošinot padevi uz Kalngales NAI. Informē, ka, 
nodrošinot centralizēto pieslēgumu neizbēgami būs ietekme uz tarifu. Pauž viedokli, ka 
būs samērīgi arī noteikt pieslēguma maksu arī “vecajiem” Carnikavas objektiem. Pauž 
cerību, ka tarifa pieaugums varētu būt ap 10 % (uzsver, ka tas tomēr ir viņa minējums). 
Atkārtoti uzsver, ka no dabas saudzēšanas viedokļa 3. variants ir optimālākais 
risinājums. 

I. KRASTIŅŠ informē, ka atbalsta piedāvāto risinājumu un aicina padomāt par 
pieslēguma maksas noteikšanu lieliem attīstītājiem. Aicina SIA “Ādažu ūdens” 
sagatavot informāciju par spiedvadu savienojumiem novadā un datiem, kas rāda ietekmi 
uz vidi samazinājumu, ieviešot šādus risinājumus. 

K. MIĶELSONE pauž gandarījumu par deputāta I. Krastiņa atzinīgi novērtēto SIA 
“Ādažu ūdens” ieguldījumu novada komunālās infrastruktūras sakārtošanā. Vērš 
uzmanību, ka CFLA projekts ir būtisks un ziņa par projekta apstiprināšanu ir ļoti 
svarīga. Informē, ka SIA “Ādažu ūdens” jau iesniedza deputāta I. Krastiņa pieprasīto 
informāciju publicēšanai; 

3. īstermiņa risinājumiem, kamēr projekts nav īstenots: 

J. NEILANDS informē, ka tiks sūtīts transports atsūkšanai un paralēli tiks risināts lietus 
ūdens kanalizācijas pieslēgšanas ūdens kanalizācijai jautājums. Vērš uzmanību, ka ir 
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negodīgi lietotāji, kuri nelikumīgi pieslēdza lietus ūdens kanalizāciju un novada to 
ūdens kanalizācijā, tāpēc SIA “Ādažu ūdens” veiks pārbaudi, ar mērķi samazināt slodzi 
uz esošajām iekārtām; 

4. citiem risinājumiem: 

A. DENIŅA pauž viedokli, ka Eimuru pļavas tiks blīvi apbūvētas un nav pienācīgi 
novērtēta notekūdeņu novadīšana. Pauž bažas, ka unikāla teritorija Pierīgā tiks 
apbūvēta. Informē, ka saprot, ka cilvēkiem ir nepieciešama infrastruktūra, taču lūdz 
izvērtēt citus risinājumus. 

K. MIĶELSONE informē, ka situācijas risināšanai traucē divu jautājumu jaukšana – 
vēsturisko parādtiesību pret Carnikavas iedzīvotājiem jautājuma risināšana un Eimuru 
pļāvu apbūve. Vērš uzmanību, ka cilvēki dzīvo teritorijā ar lielu piesārņojumu un SIA 
“Ādažu ūdens” piedāvātais risinājums sakārto un atrisina esošo situāciju, kā arī uzlabo 
vides apstākļus. Savukārt Eimuru pļavu apbūve ir teritoriju plānojuma jautājums, kā 
risināšanā tiek ņemti vērā arī deputātes A. Deniņas priekšlikumi. Aicina nejaukt divas 
lietas kopā, kā arī deputātiem iepazīties ar risinājumiem, kas uzlabo vides apstākļus. 
Atgādina, ka Attīstības komitejas 2024. gada 11. decembra sēdē bija prezentēts TEP un 
tika izstāstīts par visiem piedāvātajiem risinājumiem. 

J. NEILANDS informē, ka 3. variants ir ekonomiski izdevīgāks un videi draudzīgs, jo 
tiks atslogota upe Langa. Pauž viedokli, ka spiedvads nestimulē ciema attīstību, tāpēc 
piekrīt priekšsēdētājas K. Miķelsones paustajam. 

A. DUNDURS informē, ka risinājumu izstrādē tika piesaistīti konsultanti – SIA “Ādažu 
ūdens” pieaicinātais finansists Ivars Bergs un ekonomists, profesors Andris Miglāns. 
Informē, ka kopā strādājot, tika sameklēts labākais risinājums. Informē, ka ilgtermiņā 
Kalngales NAI tiks likvidēta. 

V. BULĀNS informē, ka Eimuru ciema robežas neplāno paplašināt, kā arī teritorijas 
plānojumā var noteikt noteiktajām zemesvienībām lauksaimniecības teritorijas 
statusu.). 

K. MIĶELSONE informē par nepieciešamību visā aglomerācijā noteikt vienādu pieslēguma 
maksu. Aicina SIA “Ādažu ūdens” informēt deputātus Finanšu komitejas šā gada 18. jūnija 
sēdē par centralizēto notekūdeņu attīrīšanas projekta Kalngalē un CFLA atbalstītā Ādažu NAI 
rekonstrukcijas projekta īstenošanu. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt lēmuma “Par centralizēto notekūdeņu attīrīšanas sistēmas paplašināšanu 
Kalngalē” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. janvāra sēdē. 

2. Uzdot SIA “Ādažu ūdens” informēt deputātus Finanšu komitejas šā gada 18. jūnija sēdē 
par centralizēto notekūdeņu attīrīšanas projekta Kalngalē un CFLA atbalstītā Ādažu 
NAI rekonstrukcijas projekta īstenošanu. 

Plkst. 10.35 I. KRASTIŅŠ un J. LEJA atstāj sēdi. 

3. Informatīvs ziņojums par licencēto makšķerēšanu Gaujā  2024. gadā 
(Raimonds Garenčiks, Ainārs Šteins) 

Ziņo par licencēto makšķerēšanu Gaujā 2024. gadā (1. pielikums). 

Plkst. 10.38 A. DENIŅA piedalās sēdē. 

I. KRASTIŅŠ, A. ŠTEINS, K. MIĶELSONE, J. LEJA, J. VAIVADS debatē par: 
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1. smilšu sanešu Gaujas straumē un ietekā jūrā, kas rada plūdu risku, risinājumiem (A. 
Šteins piedāvā padziļināt grīvu, taču informē, ka šo jautājumu risina kopā ar 
zinātniekiem.); 

2. biedrības sadarbību ar valsts pārvaldes iestādēm un pašvaldību, lēmumu saskaņošanas 
kārtību (K. Miķelsone atzinīgi novērtē biedrības sadarbību ar Dabas aizsardzības 
pārvaldi, aicina sadarboties arī ar pašvaldību un to pārstāvji – pašvaldības aģentūras 
“Carnikavas komunālserviss” direktora 1. vietnieku Arti Brūveru.); 

3. makšķerēšanas vietu sakārtošanu un informatīvo paziņojumu izvietošanu (J. Vaivads 
informē, ka Garkalnē makšķerēšanas vietas bieži netiek sakoptas, jo nav pieejami 
atkritumu urnas vai konteineri. Aicina biedrību informēt makšķerniekus, kuri pērk 
licences, par pienākumu sakopt pēc sevis makšķerēšanas vietu.).  

Plkst. 10.39 J. LEJA piedalās sēdē. 

Plkst. 10.42 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

4. Par pašvaldības līdzfinansējumu  privātajām pirmsskolas izglītības iestādēm un 
bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējiem 2025. gadā 

(Aija Kalvāne) 

Ziņo, ka Ministru kabineta 2015. gada 8. decembra noteikumu Nr. 709 “Noteikumi par izmaksu 
noteikšanas metodiku un kārtību, kādā pašvaldība atbilstoši tās noteiktajām vidējām izmaksām 
sedz pirmsskolas izglītības programmas izmaksas privātajai izglītības iestādei” 5. punkts 
nosaka, ka pašvaldības atbalstu par vienu bērnu nosaka tādā apmērā, kas atbilst bērna deklarētās 
dzīvesvietas pašvaldībā noteiktajām nepieciešamajām vidējām izmaksām vienam 
izglītojamajam pirmsskolas izglītības programmas īstenošanai pašvaldības izglītības iestādēs. 
Informē, ka pašvaldības vidējās izmaksas par bērniem 1,5 – 4 gadu vecumā ir 469 euro mēnesī, 
un par bērniem, kuri saņem obligāto sagatavošanu pamatizglītības ieguvei  308 euro mēnesī. 
Aicina apstiprināt līdzfinansējuma apmēru vienam izglītojamajam mēnesī 2025. gadā, ko 
pašvaldība apmaksā pirmsskolas izglītības programmas apguvei privātajās pirmsskolas 
izglītības iestādēs: bērniem no pusotra līdz četru gadu vecumam 469 euro, bērniem, kuri saņem 
obligāto sagatavošanu pamatizglītības ieguvei 308 euro. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības līdzfinansējumu  privātajām pirmsskolas izglītības 
iestādēm un bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējiem 2025. gadā” projektu un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. janvāra sēdē. 

5. Par viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada pašvaldības izglītības 
iestādēs no 2025. gada 1. janvāra 

(Aija Kalvāne) 

Ziņo, ka Ministru kabineta 2016. gada 28. jūnija noteikumi Nr. 418 “Kārtība, kādā veicami 
pašvaldību savstarpējie norēķini par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem” nosaka 
kārtību, kādā pašvaldības, kuru administratīvajā teritorijā deklarētie iedzīvotāji izmanto citas 
pašvaldības izglītības iestādes sniegtos pakalpojumus, noslēdz līgumus ar attiecīgajām 
pašvaldībām par šiem iedzīvotājiem sniegto izglītības pakalpojumu apmaksu. Informē par 
izglītojamo skaitu pašvaldības izglītības iestādēs uz šā gada 1. janvāri  un aicina apstiprināt 
viena izglītojamā uzturēšanas izmaksas mēnesī pašvaldības izglītības iestādēs no šā gada 1. 
janvāra. 
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Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par viena izglītojamā uzturēšanas izdevumiem Ādažu novada 
pašvaldības izglītības iestādēs no 2025. gada 1. janvāra” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 30. janvāra sēdē. 

6. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 
(Everita Kāpa) 

Plkst. 11.11 J. LEJA atstāj sēdi. 

Ziņo par SIA “Austrumi ZS” (adrese: Pirmā iela 19, Ādaži, Ādažu novads., LV-2164) 2024. 
gada 19. decembra iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/6981) un šā gada 10. janvārī iesniegto 
papildu paskaidrojumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/25/248) ar lūgumu piešķirt nekustamā īpašuma 
nodokļa atvieglojumus uzņēmējam saskaņā ar pašvaldības domes 2021. gada 24. novembra 
saistošo noteikumu Nr. 37/2021 “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu 
Ādažu novadā” 32.5. apakšpunktu, jo uzņēmējs par saviem līdzekļiem izbūvēja ūdensvadu 
DN110 mm un hidrantu no valsts autoceļa V46 Ādaži–Garkalne līdz Kanāla ielai, Alderos, 
Ādažu pagastā, Ādažu novadā. 

Plkst. 11.14 J. LEJA piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanu” projektu 
un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. janvāra sēdē. 

7. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. janvāra lēmumā 
Nr. 38 “Par SIA “Garkalnes ūdens” reorganizāciju 

(Everita Kāpa) 

Plkst. 11.16 S. BRAKOVSKA atstāj sēdi. 

Ziņo par pašvaldības domes 2023. gada 25. janvāra lēmumu Nr. 38 “Par SIA “Garkalnes ūdens” 
reorganizāciju”, ar kuru pašvaldība konceptuāli atbalstīja Sabiedrības ar ierobežotu atbildību 
“Garkalnes ūdens” (vienotais reģistrācijas Nr. 40103217948) reorganizāciju, to sašķeļot un 
nodalītās daļas pievienojot pašvaldības kapitālsabiedrībai SIA “Ādažu ūdens”. Informē par  
būtiskiem reorganizācijas nosacījumiem, kas jāievēro kapitālsabiedrībām, izstrādājot 
reorganizācijas līgumu, lai nodrošinātu SIA “Garkalnes ūdens” reorganizāciju un pašvaldības 
mantas izmantošanu pašvaldības administratīvās teritorijas iedzīvotāju interesēs. 

Plkst. 11.18 S. BRAKOVSKA piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. 
janvāra lēmumā Nr. 38 “Par SIA “Garkalnes ūdens” reorganizāciju” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. janvāra sēdē. 

K. MIĶELSONE pateicas administrācijai, ka process neapstājas un turpinās. 

I. KRASTIŅŠ lūdz informēt par izmaiņām tarifā un jauna tarifa spēkā stāšanos. 

E. KĀPA informē, ka jauns tarifs būs uz šā gada 1. jūniju, kad SIA “Ādažu ūdens” sāks sniegt 
pakalpojumu, tāpēc precīza tarifa summa pašreiz nav zināma. 

8. Par nomas un pakalpojumu maksu Ādažu pirmsskolas izglītības iestādē “Strautiņš” 
(Ilona Gotharde) 

Ziņo par nomas un pakalpojumu maksas apmēru un noteikšanas kārtību Ādažu pirmsskolas 
izglītības iestādē “Strautiņš”. 
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Plkst. 11.22 J. VAIVADS atstāj sēdi. 

Plkst. 11.23 J. VAIVADS piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nomas un pakalpojumu maksu Ādažu pirmsskolas izglītības 
iestādē “Strautiņš”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. 
janvāra sēdē. 

9. Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda atgūšanu no mantojuma masas 
(Rita Rossoha-Sadoviča) 

Ziņo, ka, pamatojoties uz pašvaldības Centrālās pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas 
informāciju, kā arī Grāmatvedības nodaļas sagatavoto konta Nr. 550456 (ēkas) pārskatu 
(aplūkots šā gada 6. janvārī) par nekustamo īpašumu – dzīvokli Nr. 3, adrese “Intas”, Liepu 
iela 12, Carnikavas pagasts, Ādažu novads, kā arī izvērtējot pašvaldības rīcībā esošo 
informāciju un ar lietu saistītos apstākļus, ir sagatavot lēmumprojekts par nekustamā īpašuma 
nodokļa parāda atgūšanu no mantojuma masas. 

Aicina vērsties pie zvērināta notāra ar lūgumu izsludināt (vārds, uzvārds), (personas kods), 
mantojuma atklāšanos, kas ļautu pašvaldībai atgūt nekustamā īpašuma nodokļa parādu no 
mantojuma masas. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda atgūšanu no mantojuma 
masas” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. janvāra sēdē. 

10. Par Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra lēmuma Nr. 509 
“Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda dzēšanu SIA “ETES”” atcelšanu 

(Rita Rossoha-Sadoviča) 

Ziņo par pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra lēmuma Nr. 509 “Par nekustamā īpašuma 
nodokļa parāda dzēšanu SIA “ETES”” atcelšanu, ņemot vērā jaunatklātos apstākļus, t.i., ar 
Rīgas apgabaltiesas 84. iecirkņa zvērināta tiesu izpildītāja Gintera Hmeļevska lēmumu tiek 
turpināta izpildu lietvedība daļā par piedziņas vēršanu uz SIA “ETES” (reģistrācijas numurs 
40203103587) mantu - ½ (viena otrā) domājamo daļu no nekustamā īpašuma “Jaunieļi”, adrese 
Austrumu iela 20, Kadaga, Ādažu pagasts Ādažu novads, kadastra Nr. 8044 505 0006 un to, ka 
izpildu lietvedības gaitā pašvaldība iespējami var atgūt norakstāmo nekustamā īpašuma 
nodokļa parādu par minētajām ēkām (būvēm). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 27. decembra 
lēmuma Nr. 509 “Par nekustamā īpašuma nodokļa parāda dzēšanu SIA “ETES”” 
atcelšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. janvāra sēdē. 

11. Par izmaiņām pašvaldības Centrālās pārvaldes Grāmatvedības nodaļas struktūrā 
(Laila Raiskuma) 

Ziņo par pašvaldības Centrālās pārvaldes Grāmatvedības nodaļas vadītājas šā gada 2. janvāra 
iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-21-2/25/3) par izmaiņām nodaļas struktūrā saistībā ar pašvaldības 
domes 2024. gadā pieņemtajiem lēmumiem par pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” centralizētās siltumapgādes funkcijas nodošanu SIA “Ādažu namsaimnieks” 
un centralizētās ūdenssaimniecības nodošanu SIA “Ādažu ūdens”.  

Ņemot vērā, ka pašvaldības aģentūrā “Carnikavas komunālserviss” ir samazinājies darba 
apjoms amatam “Vecākais grāmatvedis”, kura pienākumos ietilpa siltumapgādes un 
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ūdenssaimniecības ienākošo maksājumu apstrāde, tiek ierosināts samazināt darba slodzi 
amatam uz 0,75 slodzēm, savukārt ir palielinājies darba apjoms pašvaldības pamatlīdzekļu un 
inventāra uzskaitei par 40 % salīdzinājumā ar iepriekšējo gadu, tādējādi radot esošajam 
darbiniekam lielu noslodzi, tiek ierosināts palielināt darba slodzi amatam “Grāmatveža palīgs” 
no 0,75 slodzēm uz pilnu slodzi. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par izmaiņām pašvaldības Centrālās pārvaldes Grāmatvedības 
nodaļas struktūrā” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. janvāra 
sēdē. 

12. Par nolikuma “Konkursa “Sabiedrība ar dvēseli 2025” nolikums” projektu 
(Ilze Vanka-Krilovska) 

Sniedz prezentāciju par nolikuma projektu (2. pielikums), t.sk. informējot par konkursa 
iedzīvotāju iniciatīvām “Sabiedrība ar dvēseli 2025” mērķi – uzlabot iedzīvotāju dzīves 
kvalitāti fiziskajā un sociālajā jomā novadā, veicinot iedzīvotāju iniciatīvu un atbildību par savu 
dzīves vidi. Informē, ka jautājums skatīts Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas šā 
gada 8.janvāra sēdē un tika ierosināts projektam piešķirt finansējumu 40000 euro apmērā. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Konkursa “Sabiedrība ar dvēseli 2025” nolikums” projektu un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. janvāra sēdē. 

13. Par pašvaldības piekrišanu SIA “Sunstar Group” slēgt apakšnomas līgumu ar  SIA 
“Optiv” 

(Santa Ruģēna) 

Ziņo par SIA “Sunstar Group” (adrese: Stabu iela 119, Rīga, LV-1009) 2024. gada 9. decembra 
iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/24/6745) ar lūgumu atļaut nodot apakšnomā nekustamo 
īpašumu – zemesgabalu “Sintēzes iela 3”, Mežgarciems, Carnikavas pagasts, Ādažu novads, 
trešajai personai SIA “Optiv”. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības piekrišanu SIA “Sunstar Group” slēgt apakšnomas 
līgumu ar  SIA “Optiv”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. 
janvāra sēdē. 

14. Par nolikuma “Konkursa “Ādažu novada remigrantu atbalsta konkurss 2025” 
nolikums” projektu 

(Santa Ruģēna) 

Informē, ka konkurss tiek rīkots valsts grantu programmas “Remigrācijas atbalsta pasākums 
Ādažu novadā – uzņēmējdarbības atbalsts 2025” ietvaros. Nolikums nosaka konkursa 
izsludināšanas, pieteikumu iesniegšanas un vērtēšanas, kā arī granta piešķiršanas, līgumu 
slēgšanas un projektu rezultātu uzturēšanas uzraudzības kārtību. 

Konkursa mērķis ir veicināt jaunu uzņēmēju, t.sk., remigrantu iesaisti uzņēmējdarbībā, 
sekmējot jaunu darbavietu, produktu un pakalpojumu radīšanu Ādažu novadā. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Konkursa "Ādažu novada remigrantu atbalsta konkurss 2025” 
nolikums” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. janvāra sēdē. 

15. Par nolikuma “Konkursa “Ādažu novada jauno uzņēmēju atbalsta konkurss 2025” 
nolikums” projektu 
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(Santa Ruģēna) 

Ziņo, ka konkursa mērķis ir veicināt jaunu uzņēmēju, t.sk., jauno vecāku iesaisti 
uzņēmējdarbībā, sekmējot jaunu darbavietu un produktu vai pakalpojumu radīšanu. Informē, 
ka nolikums nosaka kārtību, kādā vērtē pretendentu komercdarbības idejas un piešķir 
līdzfinansējumu. Līdzfinansējuma kopējā summa ir 4000 euro. Viena projekta īstenošanai 
maksimālā piešķiramā līdzfinansējuma summa ir 2000 euro. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt nolikuma “Konkursa "Ādažu novada jauno uzņēmēju atbalsta konkurss 2025” 
nolikums” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. janvāra sēdē. 

16. Par projekta pieteikuma “Infrastruktūras uzlabošana uzņēmējdarbības attīstībai 
Ādažos, 2. un 3. kārta” sagatavošanu 

(Santa Ruģēna) 

Ziņo, ka Ministru kabineta 2024. gada 16. janvāra noteikumu Nr. 55 “Eiropas Savienības 
kohēzijas politikas programmas 2021.–2027. gadam 5.1.1. specifiskā atbalsta mērķa “Vietējās 
teritorijas integrētās sociālās, ekonomiskās un vides attīstības un kultūras mantojuma, tūrisma 
un drošības veicināšana pilsētu funkcionālajās teritorijās” 5.1.1.1. pasākuma “Infrastruktūra 
uzņēmējdarbības atbalstam” īstenošanas noteikumi” (turpmāk – noteikumi) 6. punktā noteikts, 
ka pasākuma mērķis ir attīstīt uzņēmējdarbības publisko infrastruktūru un palielināt privāto 
investīciju apjomu pilsētu funkcionālajās teritorijās, veicot ieguldījumus uzņēmējdarbības 
attīstībai atbilstoši pašvaldību attīstības programmām. 

Informē, ka Ādažu novada industriālās un rūpnieciskās apbūves teritorijas atrodas Ādažos 
(Jaunkūlu un Veckūlu ielām pieguļošajos nekustamajos īpašumos), Muižas ielai pieguļošajos 
nekustamajos īpašumos, kā arī Eimuros (Ādažu pagastā) un Mežgarciemā (Carnikavas 
pagastā).  

Aicina atbalstīt pašvaldības projekta “Infrastruktūras uzlabošana uzņēmējdarbības attīstībai 
Ādažos, 2. un 3. kārta” pieteikuma sagatavošanu un iesniegšanu projektu atlasei pasākumā 
“5.1.1.1. Infrastruktūra uzņēmējdarbības atbalstam, 2. kārta”: 2. kārtā – Jaunkūlu ielas pārbūve 
līdz Plostnieku ielai (200 m) un piegulošās teritorijas labiekārtojums; 3. kārtā – Veckūlu ceļa 
posma (150 m) pārbūve un piegulošās teritorijas labiekārtojums. 

K. MIĶELSONE informē, ka mainījās finansējuma piešķiršanas termiņi un saimnieciski un 
praktiski būtu realizēt kārtas kopā. 

S. BRAKOVSKA lūdz informēt par projekta īstenošanas termiņiem. 

S. RUĢĒNA informē, ka iepriekš projekta īstenošanas termiņš bija 2026. gada 31. decembris, 
tagad – 2027. gada 31. decembris. 

K. MIĶELSONE vērš uzmanību, ka procesi neiet paralēli, tāpēc projekta īstenošanas termiņš 
ir pagarināts. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par projekta pieteikumu “Infrastruktūras uzlabošana uzņēmējdarbības 
attīstībai Ādažos, 2. un 3. kārta”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 30. janvāra sēdē. 

17. Informatīvs ziņojums par projekta Nr. 3.3.1.0/17/I/025 “Uzņēmējdarbības attīstībai 
nepieciešamās infrastruktūras attīstība Carnikavas pagasta Garciemā” uzraudzību 

(Santa Ruģēna) 
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Ziņo par projekta Nr. 3.3.1.0/17/I/025 “Uzņēmējdarbības attīstībai nepieciešamās 
infrastruktūras attīstība Carnikavas pagasta Garciemā” uzraudzību (3. pielikums). Vērš 
uzmanību izmaiņām laika grafikos. 

J. LEJA, S. RUĢĒNA, K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ debatē par: 

1. nosacījumu izpildi noslēgto līgumu ietvaros; 

2. deputāta J. Lejas ierosinājumu mainīt zemesgabalu lietošanas mērķi un izbūvēt 
daudzstāvu mājas: 

K. MIĶELSONE aicina deputātu J. Leju iesniegt rakstiski priekšlikumus finansējuma 
nodrošināšanai viņa ierosinājuma īstenošanai. Pateicas speciālistiem, kuri risina 
situāciju un taupīgi attiecas pret piešķirto finansējumu un pašvaldības finansējumu.  

I. KRASTIŅŠ informē, ka projekts ir vēsturisks un lūdz pašvaldības Centrālās pārvaldes 
Attīstības un projektu nodaļu uzraudzīt projektu un “iesaldēto” naudu un būt atbildīgiem 
pret iepriekš pieņemtajiem lēmumiem.  

K. MIĶELSONE vērš uzmanību, ka projekts ir ar izaicinājumiem. Atgādina, ka 
ziņojumu par minētā projekta īstenošanu uzdeva sagatavot pašvaldības dome un 
pateicas pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības un projektu nodaļas vecākajai 
ekspertei Santai Ruģēnai par ieguldīto darbu, kā arī informē, ka pašvaldības domes 
deputāti gaidīs informāciju par izmaiņām projektā.). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

*** 

K. MIĶELSONE izsludina pusdienu pārtraukumu no plkst. 12.05 līdz plkst. 12.50. 

A. DENIŅA informē, ka piedalīsies sēdē attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences 
sarunu rīku. 

Plkst. 12.50 K. MIĶELSONE atsāk sēdi.  

*** 

18. Par pašvaldības zemes īpašuma Jaunkūlu ielā 19, Ādažos atsavināšanu 
(Diāna Čūriška) 

Ziņo par SIA “PP Property” (adrese: Jaunkūlu iela 21, Ādaži, Ādažu novads, LV-2164) šā gada 
17. janvāra  iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/25/395) par pašvaldības zemesgabala Jaunkūlu 
ielā 19, Ādažos, Ādažu novadā, 0,0419 ha platībā ar kadastra apzīmējumu 8044 010 0123  
atsavināšanu iesniedzējam, kā uz zemes vienības atrodošās ēkas īpašniekam. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Imants Krastiņš (JKP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par pašvaldības zemes īpašuma Jaunkūlu ielā 19, Ādažos 
atsavināšanu” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 30. janvāra 
sēdē. 

Plkst. 12.53 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē. 

19. Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 28. novembra 
lēmumā Nr. 475 “Par dalību pasākuma “Atkritumu dalītā vākšana” projektu 

iesniegumu otrajā atlases kārtā” 
(Edgars Sliede) 
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Ziņo, ka pašvaldības dome 2024. gada 28. novembrī pieņēma lēmumu Nr. 475 “Par dalību 
pasākuma “Atkritumu dalītā vākšana” projektu iesniegumu otrajā atlases kārtā” (turpmāk – 
lēmums) un atbalstīja pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” projekta “Šķiroto 
atkritumu savākšanas laukums Laivu ielā 12, Carnikavā” iesniegšanu dalībai 2.2.2.2. pasākuma 
“Atkritumu dalītā vākšana” projektu iesniegumu otrās atlases kārtas iesniegumu atlasē. Informē 
par grozījumiem lēmumā un sagatavoto lēmumprojektu, kas precizē projekta finansējumu un 
to iesniegšanas termiņu Centrālajai finanšu un līgumu aģentūrai. 

Plkst. 12.57 J. LEJA piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumiem Ādažu novada pašvaldības domes 2024. gada 28. 
novembra lēmumā Nr. 475 “Par dalību pasākuma “Atkritumu dalītā vākšana” projektu 
iesniegumu otrajā atlases kārtā”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā 
gada 30. janvāra sēdē. 

20. Par pašvaldības 2024. gada budžeta grozījumiem 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par grozījumiem 2024. gada pašvaldības budžetā (4. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par" (Sniedze Brakovska (LRA), Valērijs Bulāns (LRA), Kerola 
Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP), Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants 
Krastiņš (JKP), Kristīne Lakševica (LRA), Gatis Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), 
Liāna Pumpure (LRA), Raivis Pauls (LZS), Jānis Vaivads (LZP)), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 
(Jānis Leja (S)), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt grozījumus pašvaldības 2024. gada budžetā un virzīt tos izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 30. janvāra sēdē. 

21. Informatīvs ziņojums par pašvaldības budžeta izpildi par 2024. gadu 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par pašvaldības budžeta izpildi par 2024. gadu (5. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

K. MIĶELSONE pateicas pašvaldības Centrālās pārvaldes Finanšu nodaļas vadītājai Sarmītei 
Mūzei par sagatavoto informāciju. 

22. Informatīvs ziņojums par atskaiti par darbu ar sporta federācijām 2024. gadā 
(Dagnija Zilberte) 

Plkst. 13.12 I. KRASTIŅŠ atstāj sēdi. 

Ziņo par darbu ar sporta federācijām 2024. gadā (6. pielikums). 

Plkst. 13.16 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

23. Informatīvs ziņojums par darbību Pierīgas tūrisma asociācijā un Vidzemes tūrisma 
asociācijā 

(Rūta Zunde, Olga Rinkus) 

O. RINKUS ziņo par darbību Vidzemes tūrisma asociācijā (7. pielikums). 
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R. ZUNDE ziņo par darbību Pierīgas tūrisma asociācijā (8. pielikums). 

K. MIĶELSONE pateicas Ādažu novada kultūras centra Carnikavas novadpētniecības centra 
vadītājai Olgai Rinkus un Ādažu novada kultūras centra Carnikavas novadpētniecības centra 
Tūrisma informācijas centra vecākajai speciālistei tūrisma jautājumos Rutai Zundei par 
īstenotajām aktivitātēm un novada popularizēšanu un prezentēšanu publiskajā vidē. 

J. VAIVADS aicina vairāk popularizēt Pierīgas tūrisma aplikāciju “EXIT RĪGA”. 

I. KRASTIŅŠ, R. ZUNDE, S. BRAKOVSKA, O. RINKUS debatē par: 

1. novada iedzīvotāju un viesu informēšanu par tūrisma pakalpojumiem un apskates 
objektiem novadā (R. Zunde informē, ka tūrisma brošūras ir pieejamas Ādažu novada 
Valsts un pašvaldības vienotajā klientu apkalpošanas centra kontaktpunktos Ādažos un 
Carnikavā, Tūrisma informācijas centrā Carnikavā, kā arī pie uzņēmējiem, kuri ir 
izradījuši interesi brošūru izvietošanā.); 

2. novada viesu pieprasījumiem (R. Zunde informē, ka novada viesi interesējas par 
Tūrisma informācijas centru izveidošanu Ādažos, zemās cenas naktsmītnēm, īpaši jūras 
piekrastē, vairākām ēdināšanas vietām, kā arī izziņas ekskursijām ražotnēs. O. Rinkus 
informē, ka trūkst profesionālo gidu, īpaši skolēnu ekskursijām, īpaši ņemot vērā 
interesentu grupu spēju apmaksāt ekskursiju un gida pakalpojumus.). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

Plkst. 13.36 J. LEJA atstāj sēdi. 

24. Informatīvais ziņojums par biedrības “Jūras Zeme” darbību 2024. gada 2. pusgadā 
(Inga Pērkone) 

Plkst. 13.37 J. LEJA piedalās sēdē. 

Ziņo par biedrības “Jūras Zeme” darbību 2024. gada 2. pusgadā (9. pielikums). 

K. MIĶELSONE, S. BRAKOVSKA, I. PĒRKONE debatē par biedrībai pieteikto 20 projektu 
sadalījumu starp novadiem (I. Pērkone informē, ka pieci no 20 projektiem ir iesniegti no Ādažu 
novada, pārējie 15 – no Saulkrastu novada, taču ir plānots šogad iesniegt vairāk projektus. S. 
Brakovska aicina aktivizēt šo procesu, lai saņemtu vairāk finansējuma projektu īstenošanai.). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

25. Informatīvs ziņojums par energoresursu patēriņa analīzi 2024. gadā 
(Ivars Jankovskis) 

Ziņo par energoresursu patēriņa analīzi 2024. gadā (10. pielikums). 

J. LEJA, I. KRASTIŅŠ, K. MIĶELSONE debatē par energoefektivitātes risinājumu ieviešanu 
pašvaldības iestādēs un novada infrastruktūras sakārtošanu. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

I. KRASTIŅŠ informē, ka Carnikavā notiks piketa gājiens. 

K. MIĶELSONE aicina deputātu I. Krastiņu un J. Leju informēt iedzīvotājus, ka viņi balsoja 
“pret” pašvaldības 2025. gada budžetu. 
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26. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
auditu “Pašvaldības teritorijas, ceļu un nekustamā īpašuma apsaimniekošana” 

(Inga Reķe) 

Plkst. 14.29 I. KRASTIŅŠ atstāj sēdi. 

Plkst. 14.33 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē. 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) auditu 
“Pašvaldības teritorijas, ceļu un nekustamā īpašuma apsaimniekošana” (11. pielikums). 

J. LEJA, I. REĶE, G. PORIETIS debatē par: 

1. audita izmaksām (I. Reķe informē, ka audita izmaksas bija 8300 euro bez PVN); 

2. iespēju veikt auditu pašvaldības kapitālsabiedrībās (I. Reķe informē, ka 2023. gadā ir 
izveidota audita sistēma, ko nosaka ārējie normatīvie akti. Pašvaldības iestādes ir 
saliktas sarakstā un ir izvērtēti riski, tāpēc iestādes ar augstāko riska pakāpi tiek 
auditētas kā pirmās. Pauž viedokli, ka ir ļoti labi, ka aģentūrā audits ir veikts un rezultāti 
parāda, ka aģentūra strādā labi un dokumenti ir kārtībā. G. Porietis informē, ka 
pašvaldības kapitālsabiedrības nav auditējamā vienība, jo nav pašvaldības iestādes, taču 
dibinātais (pašvaldības dome) ar lēmumu var uzdot auditēt kapitālsabiedrības.). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

Plkst. 14.45 J. LEJA atstāj sēdi. 

27. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
budžeta izpildi 2024. gadā 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) budžeta 
izpildi 2024. gadā (12. pielikums). 

I. KRASTIŅŠ, L. BERNĀNS, K. MIĶELSONE debatē par prezentācijā minētajiem budžeta 
izpildes rādītājiem (L. Bērnāns vērš uzmanību, ka aģentūra dinamiski strādā ar labiem izpildes 
rādītājiem, taču ir darbi, ko pamatoti nevar pabeigt, kā, piemēram, iepirkumā nav iesniegti 
piedāvājumi.). 

Plkst. 15.00 A. DENIŅA atstāj sēdi. 

Plkst. 15.00 J. LEJA piedalās sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

28. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2024. 
gada darbu rezultātiem 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) 2024. gada 
darbu rezultātiem (13. pielikums). 

Plkst. 15.11 I. KRASTIŅŠ atstāj sēdi. 

Plkst. 15.17 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē. 

Plkst. 15.18 R. PAULS atstāj sēdi. 
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Plkst. 15.25 R. PAULS piedalās sēdē. 

Plkst. 15.37 A. DENIŅA atstāj sēdi. 

K. MIĶELSONE, A. DENIŅA, S. BRAKOVSKA, L. BERNĀNS debatē par: 

1. aģentūras 2024. gadā īstenotajiem projektiem un to nozīmi novadā attīstībā, kā arī 
aģentūras darbinieku sniegumu un augstu darba kvalitāti; 

2. iespēju dažus aģentūras darbus veikt, piesaistot ārpakalpojumu (L. Bernāns informē, ka 
uzskata, ka aģentūrai piekritīgus darbus ir jāveic ar saviem resursiem, jo ir īsāks 
reaģēšanas laiks uz izsaukumu, ir iespēja atcel iepriekš pieteikto un vairs neaktuālo 
pakalpojumu, jau izveidojas veiksmīga sadarbība ar individuālo pieeju, kā arī darbi tiek 
veikti pēc vajadzības un kvalitatīvi, nevis pēc attāluma vai skaita, neskatoties uz 
mainīgiem apstākļiem un aktuālo vajadzību. Pauž viedokli, ka ārpakalpojumā var 
paņemt speciālistus, piemēram, finansistu, kurš aprēķinās izmaksas un vērtēs 
ieguvumus. Pauž gandarījumu, ka deputāti interesējas par aģentūras darbu. Atkārtoti 
uzsver, ka rūpīgi izvērtē, ko aģentūras kompetence ļauj darīt, un ko var nodot 
ārpakalpojumā.). 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

Plkst. 15.40 G. KOZLOVSKA atstāj sēdi. 

29. Informatīvs ziņojums par ēku pārvaldīšanu 2024. gadā 
(Lauris Bernāns) 

Plkst. 15.41 G. KOZLOVSKA piedalās sēdē. 

Ziņo par ēku pārvaldīšanu 2024. gadā (14. pielikums). 

Plkst. 15.43 S. BRAKOVSKA atstāj sēdi. 

Plkst. 15.47 J. VAIVADS atstāj sēdi. 

Plkst. 15.48 S. BRAKOVSKA piedalās sēdē. 

Plkst. 15.49 J. LEJA atstāj sēdi. 

Plkst. 15.51 J. VAIVADS piedalās sēdē. 

Plkst. 16.03 I. KRASTIŅŠ atstāj sēdi. 

Plkst. 16.04 I. KRASTIŅŠ piedalās sēdē. 

I. KRASTIŅŠ, L. BERNĀNS, K. MIĶELSONE, R. PAULS, J. VAIVADS debatē par: 

1. datu par pašvaldības iestādēm par pēdējiem pieciem gadiem apskatīšanu (L. Bernāns 
informē, ka šādu datu aģentūrā nav.); 

2. nepieciešamo finansējumu darbiem, ko nosaka ārējie normatīvie akti (L. Bernāns 
informē, ka tiks pieprasīts finansējums pašvaldības iestādēm, t.sk. Ādažu sākumskolai, 
ventilācijas tīrīšanai, kā to nosaka normatīvie akti.); 

3. paveiktajiem darbiem pašvaldības iestādēs (L. Bernāns informē, ka tie ir kārtējie 
remontdarbi.); 

4. iespēju izmantot ēku Mežciema ielā 26, Garciemā (L. Bērnāns informē, ka 
inženierkomunikāciju trūkums, kā arī aizsargjoslu esamība kavē zemesgabala 
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izmantošanu. Aicina atdalīt publisko risinājumu zemesgabala izmantošanai no privātā 
un nejaukt kopā.); 

5. ūdenstorņu uzmantošanas iespējām (J. Vaivads aicina, ja tiks sameklēts risinājums 
ūdenstorņu izmantošanai, atcerēties arī par ūdenstorni Garkalnē.). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

30. Informatīvs ziņojums par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
vidēja termiņa darbības stratēģijas izpildi 2024. gadā 

(Lauris Bernāns) 

Plkst. 16.34 V. BULĀNS atstāj sēdi. 

Plkst. 16.35 V. BULĀNS piedalās sēdē. 

Plkst. 16.38 I. KRASTIŅŠ atstāj sēdi un informē, ka piedalīsies sēdē attālināti, izmantojot 
tiešsaistes videokonferences sarunu rīku. 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” vidēja termiņa darbības 
stratēģijas izpildi 2024. gadā  (15. pielikums). 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Pieņemt informāciju zināšanai. 

31. Informatīvs ziņojums par Mobilitātes punkta infrastruktūras izveidošanu Rīgas 
metropoles areālā – “Carnikava” 

(Iluta Plikgalve) 

Ziņo par Mobilitātes punkta infrastruktūras izveidošanu Rīgas metropoles areālā – “Carnikava” 
un lūdz konceptuāli atbalstīt potenciāli izslēdzamo sadaļu prioritāro secību (16. pielikums).  

Plkst. 16.40 I. KRASTIŅŠ atstāj sēdi. 

Atklāti balsojot, ar 11 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Imants 
Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai. 

2. Konceptuāli atbalstīt potenciāli izslēdzamo sadaļu prioritāro secību (16. pielikuma 9. 
lapa, 2.1. apakšpunktu izslēdz pirmo, 2.5. apakšpunktu izslēdz pēdējo): 

2.1. neveidot apstādījumus Kalmju ielas galā esošajā stāvlaukumā; 

2.2. samazināt apstādījumu apjomu Stacijas ielas stāvlaukumā; 

2.3. neizvietot galdus Stacijas ielas stāvlaukumā; 

2.4. samazināt sākotnēji uzstādāmo velostatīvu skaitu; 

2.5. neveidot segta tipa nojumi velosipēdu novietnei. 
 
Sēde slēgta 2025. gada 22. janvāris plkst. 16:49. 
 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja           Karīna Miķelsone 
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Protokolētāja         Jevgēnija Sviridenkova 
 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


